
Notulen vergadering Dorpsraad Meerlo 

 
 

 
Datum:    12 december 2023 
Locatie:    café Oud Meerlo 
Aanvangstijd:  20:00 uur 
Voorzitter:  Angelique Custers 
Notulist:   Lonneke Snellen 
Aanwezig: Serge Coenders, Hans Sijbers, Henk Ulder, Ben Heijligers, Johan Coenders, Christien 

Jilesen en Jurgen Wijnbergen. 
Gasten: Peter Grubben & Marieke Vullings (team Groen en Sportvelden, gemeente Horst aan 

de Maas) 
 2 bewoners uit Meerlo 
 

 
 
1. Welkom/ opening vergadering 
 
2. Mededelingen 
 
3. Vaststellen notulen vergadering 7 november  2023  

De notulen zijn op 18 november 2023 goedgekeurd, vastgesteld en gepubliceerd op de website van 
Meerlo. 
 

4. Vaststellen actielijst 
 

5. Ingekomen stukken     
5.1 Uitnodiging team Verkeer gemeente HadM / 13-11-2023 

Kennismaking team Verkeer. 
 

5.2 Mail Yvonne Douven VVD / 20-11-2023 
Uitnodiging  29-11-2023 thema Verkeersveiligheid voor iedereen in De Wingerd Sevenum.  
 

5.3 Mail 3 december werkgroep / 21-11-2023 
Op 03-12-2023 Internationale Dag van mensen met een beperking in De Wingerd Sevenum. 
 

5.4 Mail IJsbaan Horst / 25-11-2023 
Financiële bijdrage gevraagd aan alle dorpsraden binnen gemeente Horst aan de Maas. 
 

5.5 Brief Burger Advies Raad / 05-12-2023 
Voorstel voor jaarlijkse overleg toegankelijkheid en inclusie. 
 

5.6 Nieuwsbrieven 
- VKKL: nieuwsbrief november / 22-11-2023 
- Speeltuinwerk Limburg: nieuwsbrief november / 27-11-2023 
- Stichting Burgerkracht Limburg: nieuwsbrief november / 29-11-2023 
- Natuur en milieufederatie: nieuwsbrief november / 30-11-2023 

 
6 Groen Meerlo (agendapunt meteen om 20.00 uur) 

Peter Grubben en Marieke Vullings (team Groen en Sportvelden, gemeente HadM) sluiten meteen om 
20.00 uur aan om een toelichting te geven over: 

 Voorstellen en toelichten wat ze doen 
Peter: Beheer groen en sportvelden (niet de bomen). 
Marieke: Beheer speeltuinen. 
Algemeen: In alle dorpskernen te weinig groen, dus gemeente mag geen groen meer afstoten. 

 Draagvlak biodiversiteit middenberm Julianastraat 
Gemeente HadM stuurt een informatiebrief naar aanwonenden om te peilen hoe bewoners hier in 
staan. Honden(poep)overlast wordt hierin meegenomen en er wordt gezocht naar gedragenheid van 
het initiatief. 
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 Burgveldweg en Christinastraat 
Peter gaat in overleg welke stukken kbo wel en niet in onderhoud heeft. Hierover wordt Dorpsraad 
Meerlo door KBO geïnformeerd. 

 Terugkoppeling Dorpsraad Meerlo 
Groen Algemeen 
Dorpsraad Meerlo geeft aan dat de laatste 15 jaar alleen mag bomen weg gehaald en niets voor terug 
is gekomen. Peter geeft aan dat hij graag met collega Twan Simons langs komt om plaatsen te 
bekijken. Henk gaat samen met een bewoner bekijken waar qua groen nog opgaves liggen.  
Verharding groeiende hagen 
Gemeente HadM heeft aangegeven dat de gemeente hier niet op kan handhaven, het is een 
verantwoordelijkheid van de burgers zelf dat ze tijdig knippen op de erfgrens. 
Johan stelt een bericht op voor ’t Klokje om zelf zorg te dragen om dit bij te houden. Dit wordt ook op 
Facebook geplaatst.  
N554 
Dorpsraad Meerlo vraagt of Peter en Marieke ook betrokken zijn bij groen N554?  
Johan vindt te weinig groen in het plan staan, is dit bewuste keuze? Hier zijn ze bij betrokken. 
Daarnaast zijn er vragen gesteld over de bomen aan de Hoofdstraat.  

 
7 Rondje dorpsagenda 

- Maandag 01-01-2024: MEWA Nieuwjaarsdorpentocht (muzikale serenade) 
- Zondag 07-01-2024: Winterwandeling (start Speulplats) 
- Vrijdag 12-01-2024: Jeugdprinsenbal (OJC Merlin) 
- Zaterdag 13-01-2024: Prinsenbal / liedjesavond (Speulplats) 
- Vrijdag 19-01-2024: Truuijenaovend (camping ’t Karrewiel) 
- Zaterdag 27-01-2024: Prinsenreceptie (Speulplats) 
- Zondag 28-01-2024: Jeugdprinsenreceptie (Speulplats) 
- Vrijdag 02-02-2024 en zaterdag  03-02-2024: Revue (Speulplats) 
- Zaterdag 10-02-2024 t/m dinsdag 13-02-2024: Carnaval 
- Zaterdag 30-04-2024 en zondag 31-03-2024: Merlinpop (OJC Merlin) 
- Vrijdag 05-04-2024 en zaterdag m06-04-2024: Mieëlderse Minse Live (Speulplats) 
- Zaterdag 11-05-2024 t/m dinsdag 14-05-2024: Kermis Meerlo 
- Zaterdag 08-06-2024: MEWA Fanfare dag 

 
8 W.v.t.t.k. rondvraag 

Jurgen 
Sint Maarten 
In voorjaar nogmaals informeren herstel wei waar Sint Maartens vuur heeft plaatsgevonden. 
 
Serge 
Kerstversiering dorp 
Geïnformeerd bij elektro Kusters. Ook vragen we aan Tienray en Swolgen hoe zij dit geregeld hebben. 
Heeft gemeente hier een rol in gespeeld?  
 
Hans 
Pakketkluis 
Zo hier en daar verdwijnen er steeds meer PostNL punten. Met het verdwijnen van Jan Linders zijn er geen 
nieuwe punten bij gekomen. AH heeft alleen een Budbee punt (voor bol.com). Hans heeft geïnformeerd bij 
PostNL of er plekken bij kunnen komen. Ze waren nog niet op de hoogte dat de punten in Tienray en 
Wanssum verdwenen waren. Pakketkluis is een optie, echter kan alleen door ondernemers worden 
aangevraagd. Hans heeft contact opgenomen met apotheek Meerlo. Zij staan hier positief tegenover om te 
plaatsen bij gezondheidscentrum. PostNL is ook positief over de plek. De vergunning aanvraag ligt nu bij 
gemeente. 
  
Lonneke 
Kermis / subsidiekader 

 10-11-2023: de dorpsraden hebben een brief gestuurd naar gemeente HadM. 
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 11-12-2023: Bijeenkomst raadszaal gemeente HadM. Deze bijeenkomst heeft Lonneke bijgewoond. Ze 
willen de organisatie van de kermissen onder het subsidiekader zetten. Conclusie: dit lijkt geen 
passende oplossing voor meerdere dorpen in gemeente HadM. 

 Wat verder te doen? Het lijkt vast te lopen. 
o Gesprek aanvragen burgemeester (portefeuillehouder)? 
o Zodra informatie binnen is, doorsturen en dan zetten we op de agenda voor januari 2024. 
o Angelique en Lonneke gaan in overleg met Gemeente HadM en Buro de Kermisgids voor de 

organisatie van de kermis in 2024. 
 
Prullenbakbeleid 
Op 15-11-2023 een mail ontvangen van Vera van Huet gemeente HadM: 
Vorig jaar hebben we een intern beslismodel opgesteld voor de prullenbakken. 
Er is geen prullenbakbeleid opgesteld. Uitgangspunt blijft dat er geen nieuwe prullenbakken bijkomen. 
Als er aanvragen komen voor nieuwe prullenbakken, dan zullen we bekijken of alle huidige prullenbakken optimaal 
worden gebruikt. En of ze op een juiste plek staan. Vaak is het met het verplaatsen van een prullenbak al verholpen. 
Enkele belangrijke punten die terugkomen in het beslismodel: 

 Prullenbak bij een picknickset (tafel met 2 banken), niet bij een enkele bank. 

 Gele hondenpoep-prullenbakken zijn vervangen door reguliere groene prullenbakken. Hondenpoep hoort bij het 
restafval. 

 Hondentoiletten zijn verwijderd, op deze plek staat nu een prullenbak. 

 Geen prullenbakken in eigen natuur en wandelgebieden. Alleen aan de in en uitgang van natuur en wandelgebied. 
Op onderstaande kaart zijn de prullenbakken (in rode punten) zichtbaar: 

 Volgens de kaart staan er 3 prullenbakken aan de Bergsboslaan en normaal gesproken krijg ik alle wijzigingen 
door van onze Buitendienst. 

 De Stendert is buitengebied. Hier plaatsen we geen prullenbakken. 
Hondenpoepzakjes verstrekken we als gemeente vanaf 2019 niet meer. 

Henk heeft aangegeven dat er op speelterrein 3 prullenbakken staan. Wellicht idee om 1 daarvan aan het 
begin van De Stendert (De Leeuwerik) te plaatsen?  
Lonneke legt dit voor aan Vera van Huet van gemeente HadM. Peter Grubben maakt dit ook nogmaals 
bespreekbaar. 
 
Accommodatiebeleid 
Alle gebruikers hebben de intentieverklaring getekend. VKKL gaat ondersteuning bieden bij de uitwerking 
van de plannen. Voor de kosten moet men naar de raad gaan. Wel alvast zaken opgesteld die ter 
voorbereiding door diverse werkgroepen voorbereid kunnen worden. Hiervoor worden ook diverse 
mensen persoonlijk benaderd. 
 

9 Sluiting vergadering en vaststellen volgende vergadering 
De vergadering wordt gesloten. De eerstvolgende vergadering staat gepland op dinsdag 9 januari 2024 om 
20.00 uur in café Oud Meerlo.  


